
Valberedningens förslag till styrelse för 

SBK Stockholmsdistrikt 2025-2026

Ordförande

Anna Löfblad

Nyval 1 år

Värmdö BK

Om...

Jobbar som undersköterska på akuten Danderyds sjukhus. 

Har schäfer och just nu en valp som ska bli Patrullhund. Hundbefäl i hemvärnet med 4 vuxna barn 

och 2 barnbarn.

Styrelseerfarenhet:

Medlem i SBK sedan 2009.

Vice ordförande i SBK Stockholmsdistrikt.

Har suttit i styrelsen på Värmdö BK som ordförande, vice ordförande och suppleant/ledamot.

Hundbakgrund inom SBK:

Min ”gren” i om SBK är Patrullhund samt Mentalitet. 

Allmänlydnadsinstruktör, patrullhundinstruktör, provledare Patrullhund, testledare MH .

Vice ordförande

Tomas Knuutila

Nyval 2 år

Tyresö BK

Om…

Är 65 år och pensionär. Bor numera på Vätö i Roslagen. Har en Labrador som är 11år.

Styrelseerfarenhet:

Medlem i SBK sedan 1992.

Ordförande i Tyresö BK 1995 – 2001 och andra styrelseroller efter det, ordförande i 

Stockholmsdistriktet 2002 – 2006, förbundsstyrelsen 2006 – 2017 (2:e vice ordförande 2010-2017)

Sammankallande i utskottet samhällsnytta 2009-2013. Föreningscoach. Ledamot centrala 

valberedningen 2022 - pågående.

Hundbakgrund inom SBK:

Har tidigare tävlat sparsamt i lydnad och sök och utbildat en räddningshund...

Sekreterare

Vakant 2 år

Kassör

Susanna Lönngren

1 år kvar 

Stockholm södra

Ledamot

Ann Carlsson

1 år kvar

Solna/Sundbyberg
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Ledamot

Lotta Lejdström 

Nyval 2 år 

Mälarö BK

Om…

Stockholmare på Färingsö, arbetar som tv-producent. Har 3 hundar och 2 katter, delar min tid mellan 

arbete-familj-hund-kultur. 

Styrelseerfarenhet:

Medlem i SBK sen 1987, i flertalet klubbar inom Sthlmsdistriktet.

Styrelseledamot, sekreterare och vice ordförande i Solna Sundbybergs BK slutet -90/början 00-talet. 

Hundbakgrund inom SBK:

Hundintresset är uppdelat mellan brukset och spaniel och retrieverjakt.

Aktiv i flertalet träningsgrupper under åren. Tränat samtliga bruksgrenar utom rapport, tävlat i skydd 

och spår. Fört upp en SLCH samt en SPCH. Tävlat SM i spår 2024. Just nu en labrador i elitspår och 

en i lägrespår. 

Ledamot

Mats Johansson

Nyval 2 år

Värmdö BK

Om…

74 år och har hållit på med hundar sedan början av 80-talet.  Vi har inom familjen haft sex Schäfrar 

varav fem stycken certifierats till Försvarsmakten. Numer har vi en ”sydsvensk sötchock” som vi ärvt. 

Hon är lite överårig och dessutom blandras så hon är ”bara” Dolly. 

Styrelseerfarenhet:

Suttit med i styrelsen i lokalklubb flera perioder varav ett par som ordförande, Dobermannklubben 

styrelse, Shäferhundklubbens styrelse.  Suttit med i Stockholmsdistriktets styrelse. 

Suttit/sitter med i tävlingssektor lokalklubb, olika sektorer i lokal klubb, distrikt och rasklubbar. Sitter 

med i DTÄS.

Hundbakgrund inom SBK:

Instruktör, domare lydnad, domare bruks, SBK kontrollant Patrullhund, haft ett flertal kurser för 

bevakningshundar till försvarsmakten, haft ett flertal kurser inom bruks och lydnad. 

Dömt SM bruks flera ggr, dömt SM lydn. flera ggr, dömt NOM bruks, dömt SM tjänstehund ett flertal 

ggr, dömt DM tjänstehund i ett flertal distrikt. 

Certifierat ett flertal hundar för tjänstgöring i Flygvapnet, Marinen  och Hemvärnet.

Suppleant

Vakant

Fyllnadsval 1 år
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Suppleant

Annika Hamilton

Nyval 2 år

Waxholm 

Om…

Nördigt intresserad av hundträning och pedagogik och trivs bäst när jag går kurser, håller kurser eller 

tränar hund. Har haft många olika hundraser.

Styrelseerfarenhet:

Varit ordförande i centrala hundägarutbildningssektorn under ett antal år 2003 -2008.

Ordförande Waxholm BK. Började i WBK med min första egna hund 1983 och har testat det mesta av 

klubbarbete under årens lopp, allt från köksa till ordförande och sökfigge . 

Hundbakgrund inom SBK:

Är aktiv som avtalsinstruktör och håller valp-, allmänlydnad, nose work-, kantarellsök och 

hooperskurser med mera. Tränar lydnad, vallning och specialsök med min ettåriga BC.

Har varit krigsplacerad i Hemvärnet med hund i mitten på 90-talet. Tränat skydd och arbetat som 

hundförare i vaktbolag på 90-talet. Tränat och tävlat freestyle och agility samt lydnad och rally under 

de senaste 15 åren.

Revisor

Susanne Gehnich

Nyval 1 år

Danderyd/Täby

Om…

Jag har en malinois tik på 6 år som jag tränar i framförallt spår. Bor i eget hus i Åkersberga och när 

jag inte tränar hund så tycker jag om att resa. Jobbar som bolagsansvarig redovisningsekonom.

Styrelseerfarenhet:

Jag har varit medlem i SBK i över 40 år och alltid aktiv. Har de senaste 10 åren varit kassör i DTBK. 

Har även varit aktiv i TÄS under alla år inom SBK med planering och genomförande av tävlingar på 

klubben. Har vid två tillfällen varit ansvarig för kansliet då distriktet anordnat Nordiska Mästerskapen i 

Bruks.

Hundbakgrund inom SBK:

Tävlat inom Bruks. Är utbildad instruktör, tävlingssekreterare, tävlingsledare och domare bruks. 

Revisor

Marie Sundberg

Nyval 1 år

Tyresö BK

Om…

Snacksalig med synpunkter. Omtänksam och rak. Har humor och humör.

Styrelseerfarenhet:

Suttit i TBKs styrelse i omgångar, som sekreterare och ordförande. Suttit i D-HUS, idag TBKs HUS. 

Varit mentalfig,  tävlingsledare och tävlingssekreterare. Är SBK lärare, har många olika kurser.

Hundbakgrund inom SBK:

Tävlar/tävlat i spår och sök samt provat på specialsök, min karriär i lydnad är nog över sedan länge.

Revisorssuppleant

Lennart Lindberg

Omval 1 år

Stockholm södra
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Nominering ordförande av Solna-Sundbyberg BK

Susanne Vikström

Nyval 1 år

Mälarö BK 

Om…

Jag bor sedan många år tillbaka i gamla Bromma med maken. Barnen är utflugna. Har för närvarande 

en tervhane på sju år. Jag arbetar inom Polismyndigheten sedan många år. Har varit chef på olika 

nivåer inom den operativa verksamheten, men även varit ansvarig för teknikutvecklingsprojekt. Under 

de senaste åren har jag arbetat med myndighetsövergripande styrning direkt under 

myndighetsledningen. 

Styrelseerfarenhet:

Har i ett antal år varit ordförande i Mälarö brukshundklubb. Sitter i distriktsstyrelsen och har sedan 

tidigt i höstas gått in som tf sekreterare.

Hundbakgrund inom SBK:

Mitt fokus är bruks, spår och sök. En del specialsök har vi också ”nosat” på, och det kan nog med 

tiden bli ett ännu större intresse.

Är instruktör och tycker det är så fantastiskt när jag i valp- eller vardagslydnadskurs märker att hund 

och förare börjar hitta varandra i förståelse. Är även MH-figurant.
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